



26 - 29.10.2023

AsiaWorld-Expo, Hong Kong 香港亞洲國際博覽館

26.10 - 6.11.2023

Click2Match 商對易

www.ecoexpoasia.com



















Eco Expo Asia is a global trade platform for the environmental protection industry to showcase the latest green products and state-of-the-art technology. Organised by the Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) and Messe Frankfurt (HK) Ltd, co-organised by the Environment and Ecology Bureau of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR), the fair provides B2G, B2B and B2C opportunities for green industries with staunch support from Hong Kong, Mainland China as well as international government authorities and industry associations.

國際環保博覽作為環保產業的領先展會,為全球業界提供展示最新綠色產品及技術的貿易平台。博覽由法蘭克福展覽(香港)有限公司及香港貿易發展局(香港貿發局)主辦、香港特別行政區政府環境及生態局協辦,獲香港、中國內地及全球多地政府部門及行業協會的鼎力支持,致力為環保業界提供企業對政府(B2G)、企業對企業(B2B)及企業對顧客(B2C)的商機。



Fair highlights 博覽焦點

Green buildings and energy efficiency 綠色建築及能源效益

The building and construction sector accounts for 37% of CO2 emissions globally. To combat this, the EU imposed a zero-emission regulation on all new buildings constructed from 2030 onwards. The HKSAR government has set a goal to reduce the electricity consumption of commercial buildings by 30% to 40% and that of residential buildings by 20% to 30% from the 2015 level by 2050. Hong Kong is also working towards ceasing the generation of electricity by coal and increasing the share of renewable energy in the fuel mix from less than 1% at present to between 7.5% and 10% by 2035.

建築行業的碳排放量佔全球碳總排放量的37%。針對綠色建築,歐盟建議在2030年起新建成的建築物須實現淨零<mark>排放,以解</mark>決有關問題。香港特別行政區政府目標是在2050年或之前,商業樓宇用電量較2015年減少 30%至40%,以及住宅樓宇用電量減少20%至30%。同時,香港亦力爭在2035年或之前不再使用煤作日常發電,並將可再生能源在發電燃料組合中所佔的比例,由現時不多於1%,提升至 7.5%至10%。

Green transportation 綠色運輸

The HKSAR government has set out a timeline for eliminating the new sales of conventional fuel-powered private cars by 2035. Public funds have also been earmarked for subsidising and commencing trials of hydrogen fuel cell electric double-decker buses and electric ferries, bringing huge opportunities for new energy transportation to the city.

香港特別行政區政府已就綠色運輸訂立明確時間表,於2035年或之前停止新登記燃油私家車,並預留財政資源開展氫燃料電池雙層巴士試驗和資助建造及試驗電動渡輪,為普及新能源交通工具帶來巨大機遇。

Green finance and ESG 綠色金融以及環境,社會及管治 (ESG)

As an international financial centre with a world-class regulatory framework, the HKSAR is well-equipped to become the premier green and sustainable finance centre. The government spares no effort working together with international investors, industry associations and experts as well as governments, especially those in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area (GBA) in developing Hong Kong into an international carbon market and green financing platform, underpinning the importance of green finance to the region's carbon neutral future.

作為擁有世界級監管制度的國際金融中心,香港擁有穩健基礎將之打造成為首屈一指的綠色和可持續金融中心。香港特區政府不 遺餘力地與國際投資者、行業協會和專家,以及政府部門合作,特別是在大灣區城市,致力將香港發展成為國際碳市場和綠色融 資平台,足證綠色金融對實現碳中和未來的重要性。

Eco Asia Conference 亞洲環保會議

Experts from industry and academia worldwide gather to discuss the most important environmental issues. 會議將匯聚來自全球各地的行業專家及學者,共同探討當前首要環境議題。

Startup Zone 初創專區

A dedicated zone for young startups to display green tech products and solutions.

讓初創企業展示他們大膽創新的綠色科技產品及解決方案。

Renowned exhibitors gathered for Eco Expo Asia 2022 知名企業積極參與國際環保博覽2022

- ALBA Integrated Waste Solutions (Hong Kong) Limited 歐綠保綜合環保(香港)有限公司
- Baguio Green Group Limited 碧瑤綠色集團有限公司
- China Energy Conservation and Environmental Protection (Hong Kong) Investment Co Limited 中國節能環保 (香港) 投資有限公司
- CIMC Enric Holdings Limited 中集安瑞科控股有限公司
- Veolia Hong Kong Holding Limited 威立雅香港控股有限公司
- Wisdom Motors (HK) Limited 威馳騰汽車(香港)有限公司









Prominent visitors to Eco Expo Asia 2022 參觀國際環保博覽2022的知名企業

- Carrefour Global Sourcing Asia Ltd 香港家樂福全球採購亞洲有限公司
- CLP Power Hong Kong Limited 中華電力有限公司
- Hang Lung Properties Limited 恒隆地產有限公司
- Hong Kong Air Cargo Terminals Limited 香港空運貨站有限公司
- K. Wah Construction Materials 嘉華建材有限公司
- NEC 日本電氣
- Tung Wah Group of Hospitals 東華三院
- Whampoa Property Management Limited 和記物業管理有限公司

2022 fair at a glance 博覽概況



Close to 250 exhibitors from 9 countries and regions with pavilions from Canada, Japan and Hong Kong 吸引來自9個國家及地區近250家展商,其中加拿大、 日本及香港展團再次參展

> Over 10,000 industry buyers attended physical and online exhibitions

逾10,000名業內買家親臨參觀和網上瀏覽產品





More than 600 business meetings conducted online and onsite through Click2Match 透過「商對易」進行了超過600場商貿會議

Exhibitor testimonials 參展商評語

"We've attended Eco Expo Asia many times, and we're here to promote the latest design of our automated refuse collection system. Visitors to our booth think it is a good fit with the local municipal waste charging system, and are keen to learn more about it as it is completely new to the market. I think it is well accepted that this exhibition is the most representative event for environmental protection, so I would recommend everyone in this field to join."

「我們參加過很多次國際環保博覽,今次主要推廣公司旗下最新的垃圾自動收集系統。不少到訪我們展位的買家都認為系統很適合香港的垃圾徵費計劃,並希望作進一步了解,因為它是市場中全新的產品。我認為國際環保博覽是行業公認最具代表性的環保活動,所以我很推薦各位業界人士參加。」

Mr Conal Chan Tsang Shing, Deputy General Manager, Envac Far East Ltd Envac Far East Ltd 副總經理,陳增成先生



Visitor feedback 買家評語

"We are the second-largest cement producer in Thailand. This is my first time visiting Eco Expo Asia. Thanks to the Click2Match service, I have found two potential business partners from Japan. One of them provides new technology for waste-to-energy power plants while the other showcases plastic recycling technology. I'll keep in touch with them to further discuss potential collaboration. It's a good show, so I'll come again next year."

「我們是泰國第二大水泥生產商。這是我首次參觀國際環保博覽。 感謝『商對易』(Click2Match)服務,讓我找到兩位來自日本的潛 在業務合作夥伴。其中一家提供新技術用於轉廢為能的發電廠,而 另一家則展示塑料回收技術。在博覽會結束後,我會跟他們保持聯 繫,希望能與他們建立合作夥伴關係。這是一個很好的展覽,所以 明年我會再來參觀。」

Mr Thanathorn Trongsittivito, Business Expansion Department Manager, Siam City Cement Group Siam City Cement Group 業務拓展部經理, Thanathorn Trongsittivito先生

2023 booth service fees 展台服務費

Basic booth 基本展台

12 sqm 平方米 HK\$ 港元 32,460 / US\$ 美元 4,200

Standard booth 標準展台

9 sqm 平方米 HK\$ 港元 25,497 / US\$ 美元 3,294

Premium booth 特級展台

9 sgm 平方米 HK\$ 港元 33,273 / US\$ 美元 4,302

Custom-built participation 特裝參展 (min 36 sqm 最少 36 平方米) HK\$ 港元 2,562 / US\$ 美元 333 per sqm 每平方米

Different sized booths are also available 尚有其他面積展台可供選擇

EXHIBITION4 hybrid package 「展覽+」宣傳套餐

The "EXHIBITION+" hybrid package includes the physical booth package as well as Click2Match and hktdc.com Sourcing, offering you a customisable platform for getting in touch with target buyers before the show starts. The discounted price for the online platform is HK\$3,000 / US\$420 (original service charge is HK\$ 12,000 / US\$1,560) on top of your selected booth package. There are also additional promotional packages on offer for exhibitors to purchase.

「展覽+」套餐除了包括實體展展台費用,並含有預設的 網上平台服務, 結合商對易 (Click2Match) 智能商貿配 對平台以及貿發網採購(hktdc.com Sourcing),讓貴公 司可以預先接觸已登記的買家。該預設的網上平台服務 費用折實為\$3,000港元 / \$420美元 (原價\$12,000港元 / \$1,560美元)。另外,尚有不同的額外宣傳套餐可供參 展商自行加購。

Product categories 產品類別



Air quality 空氣質素



Green transportation 綠色運輸



Waste management and circular economy 廢物處理及循環經濟



Water treatment and quality management 水處理及水質管理



Eco-friendly products 環保產品



Green buildings and energy efficiency 綠色建築及能源效益



Green finance and ESG-related services 綠色金融及 ESG (環境, 社會及管治) 相關服務

Contact details 查詢

Companies from the Americas, Australia, Europe, India, Japan, Malaysia, New Zealand, Pakistan, Singapore and Taiwan, please contact: 美洲、澳洲、歐洲、印度、日本、馬來西亞、新西蘭、巴基斯坦、 新加坡及台灣公司, 請聯絡:

Messe Frankfurt (HK) Ltd 法蘭克福展覽 (香港) 有限公司

Ms Dominique Kwan / Ms Mandy Lip 關婷小姐 / 聶麗思小姐 Tel 電話: +852 2238 9903 / 2238 9951

Fax 傳真: +852 2598 7887 ecoexpo@hongkong.messefrankfurt.com www.messefrankfurt.com.hk

Companies from Mainland China, Hong Kong, Indonesia, Korea, Macau, the Middle East, the Philippines, South Africa, Thailand, Vietnam and other countries and regions, please contact:

中國內地、香港、印尼、韓國、澳門、中東、菲律賓、南非、泰國、越南及其他國家和 地區的公司, 請聯絡:

Hong Kong Trade Development Council 香港貿易發展局

Mr John Lam / Ms Esther Lam / Mr Thinking Yan / Ms Lolita Chan / Ms Ailsa Chu / Ms Rachel Fung

林賢耀先生/林芷瑩小姐/甄子軒先生/陳穎欣小姐/朱嘉曦小姐/馮芷君小姐 Tel 電話: +852 2240 4439 / 2240 4615 / 2240 4494 / 2240 4614 / 2240 4634 / 2240 4469 Fax 傳真: +852 2824 0026

exhibitions@hktdc.org www.hktdc.com

www.ecoexpoasia.com

Subject to change, as of April 2023 資料截至2023年4月